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ERC diu que el PSC 
només compleix 
una mesura 
sobre la' seguretat 
ERC considera que el PSC només 
ha complert una de les 21 me
sures en Seguretat i Mobilitat 
previstes en les accions deis 
100 primers dies a la Paeria. 
Els republicans constanten que 
només se n'han complert 29 
sobre el total de les 134 mesu
res anunciades. ERC va pregun
tar sobre les previsions sobre la 
ubicació de la nova comissaria 
deis Mossos d'Esquadra. 

El Comú demana 
limitar la superfície 
de les botigues 
de Torre Salses 
El Comú de Lleida es va reunir 
amb comerciants de Lleida per 
tractar els perjudicis al comer~ 
i restauració locals que gene
rara el centre comercial de To
rre Salses i les mesures que es 
poden prendre des de I'AJun
tament per evitar o condicio
nar el seu desenvolupament. 
El Comú vol introduir en el pla 
parcial limitacions sobre la su
perficie de les botigues. 

El paer en cap, 
nou membre del 
Consell Territorial 
delaFEMP 
L'alcalde de Lleida, Felix Larro
sa, ha entrat a formar part del 
Consell Territorial de la Fede
ració Espanyola de Municipis 
i Províncies, després que la 
FEMP celebrés el XIII Pie el dis
sabte 23 de setembre al Palau 
municipal de Congressos de 
Madrid. En el marc d'aquest 
pie, es van escollir els mem
bres deis organs de govern de 
la FEMP. 

L'Escorxador 
exigeix acabar 
amb el consum de 
drogues als carrers 
El grup municipal de Vox a la 
Paeria va informar que els ve'ins 
del barrí de I' Escorxador els 
han demanat que "s'acabi amb 
el consum de drogues als ca
rrers, que s'actu"i amb fermesa 
contra l'incivisme i els usuaris 
de patmets que posen en perill 
la integritat deis ve"ins i que hi 
hagi més presencia policial", se
gons va afirma la portaveu del 
grup Gloria Rico. 

Junts detecta peixos 
morts a Joc de la Bola 
i demana solucions 
Denuncia la situació en la Sequia 
Majar dins del Pare Jau me Magre 
Lleida 
REDACCIÓ 

El grup municipal de Junts Lleida 
a la Paeria ha detectat la mort de 
desenes de peixos de diferents 
mides a la Sequía Major de Llei
da, al seu pas pel Pare Jau meMa
gre i els seus voltants, al barrí de 
Joc de la Bola. 

Junts Lleida denuncia que els 
animals es troben flotant a la 
superficie, al llarg deis diferents 
trams del canal paral·lels al Pas
seig Onze de Setembre des del 
passat diumenge. 

El ve'inat va traslladar a regi
dors de Junts la seva preocupació 
per "aquesta incidencia i la insa
lubritat que pot provocar al barrí 
del Camp d'Esports, tot tenint en 
compte les altes temperatures 
deis últims dies". De fet, els ani
mals segueixen visibles i l'aigua ja 
desprén una torta olor atípica de 
la zona. 

Per tot aixo, Junts Lleida tras
liada la problematica a I'Ajunta
ment de Lleida per tal que s'in
vestiguin quan abans les causes 
i si aquesta problematica pot 
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arribar a tenir altres afectacions 
en altres zories de la ciutat, més 
enlla del barrí on s'hi ha detectat. 

Junts també fara un seguiment 
de la incidencia traslladant-la a la 
propera Comissió Territorial de 
I'Horta, que es desenvolupara 
aquest migdia. 

Qui s'apropi a la zona on es 
poden veure desenes de peixos 

morts, podra comprovar que la 
Sequía Major porta un volum 
d'aigua inferior al que és nor
mal. Un fet que recorda a la mort 
d'uns 300 peixos a la Noguera 
Pallaresa, en el tram de Talarn a 
pocs metres de la sortida del pan
ta de Sant Antoni, que va ser per 
la falta d'oxigen pel baix nivel! del 
panta de Sant Antoni. 

El programa 
Sempre 
Acompanyats 
atén 181 
lleidatans 
El programa Sempre Acompan
yats ha ates des de principis 
d'any 181 persones a Lleida. 
La Fundació "la Caixa", amb la 
col-laboració de la Paeria i de la 
Creu Roja, desenvolupa aquest 
programa als barris de Balatia 
i de I'Escorxador. A Catalunya, 
l'atenció s'ha fet a prop de 800 
persones grans, mitjan~ant una 
metodología innovadora i en 
constant evolució juntament 
amb la comunitat i les admi
nistracions. S'ha iniciat el pro
grama La soledat no es veu, se 
sent per sensibilitzar la societat 
sobre aquest fenomen. 

Sense pla~a per 
a 4.129 docents 
que van aprovar 
les oposicions 
Un total de 4.129 aspirants que 
van aprovar el concurs d'oposi
ció extraordinari del departa
ment d'Educació s'han quedat 
sense una de les 14.238 places 
convocades. Es van presentar 
27.338 persones, de les quals 
17.588 van aprovar, 9.750 van 
suspendre, i només 13.459 han 
aconseguit una pla~a . Tanma
teix, el procés d'estabilització 
ha deixat 779 vacants. 
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La Paeria i CCOO parlen del 
Pla de Rodalies de Lleida 
El paer en cap, Felix Larrosa, va 
mantenir una trobada institu
cional amb la secretaria general 
de Comissions Obreres a Llei
da, Cristina Rodríguez, i el seu 

equip, en que es va parlar de 
om la millora de la mobilitat fe
rroviaria amb el Pla de Rodalies 
de Lleida i el Pacte Social, entre· 
d'altres temes. 

El Barri a Barri arriba a la 
zona de Vilo Monteada 
Els operaris de les brigades mu
nicipals i de les diferents empre
ses concessionaries van abordar 
la campanya de neteja intensi
va Barrí a Barrí a la zona de Vila 

Monteada. Es va ter la neteja amb 
aigua a pressió de voreres, places 
i les illes de contenidors; la neteja 
de pintades; i la retirada de resi
dus voluminosos, entre d'altres. 
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Junts demana 
descongestionar 
les vies d 'alta 
capacitat 

A iniciativa de Junts, el Parla
ment insta el Govern a impulsar 
les modificacions i actuacions 
necessaries per descongestio
nar les vi es d'lata capacitat com 
I'AP0-2 i I'AP-7. "Junts perCata
lunya hem lluitat en defensa les 
infraestructures com a fona
ments que sostenen l'activitat 
economica i el desenvolupa
ment sostenible de Catalunya". 
Així es va expressar la diputada 
de Junts al Parlament, Cristina 
Casol, en valoració de la Pro
posta de resolució que la for
mació va aprovar en el Debat 
de Política General la setmana 
pasada. la proposta defensa 
implantar solucions efectives 
a les congestions diaries que 
comporta la saturació de vies. 

Tremp acull 
unes jornades 
per fer més 
atractiu el 
territori 
A través del projecte #Fem
Pallars, I'Ajuntament de 
Tremp ha convocat dues 
jornades tecniques adre!;a
des a associacions i profes
sionals deis sector comer
cial i de serveis, així com 
d'altres, com el sector tu
rístic o !'industrial. 

L'objectiu general de les 
jornades és incidir en la ca
pacitat del territori a l'hora 
d'atraure nous emprene
dors i empreses, així com 
refor!;ar el sector comercial 
i de serveis. 

Europa avala la gratultat de 
l'AP-2 a canvi de fomentar el 
transport ferroviari a l'Estat 
La CE desbloqueja 93.000 milions d'euros en 
ajudes di rectes vinculades al Pla de Rec.uperació 
La Comissió Europea ha 
donat llum verda a que 
I'Estat no apliqui de nou 
peatges a les autopistes 
a canvi de fomentar el 
transport ferroviari de 
mercaderies. Aixo vol dir 
que de moment I'AP-2 
seguira gratu'ita com fins 
ara. 

BrusseHes 
ACN 
la Comissió Europea va donar 
llum verda ahir a l'addenda del 
Pla de Recuperació, Transforma
ció i Resiliencia d'Espanya, des
bloquejant així més de 93.000 
milions d'euros en ajudes direc
tes i préstecs deis programes co
munitaris. En concret, Espanya 
disposara de més de 10.000 mi
lions d'euros en transferemcies 
addicionals i de fins a 83.000 mili
ons d'euros en préstecs en condi
cions favorables procedents deis 
programes Next Generation EU i 
el REPowerEU. En el mateix do
cument, BrusseHes accepta que 
no s'apliqui el pagament per ús 
en autopistes i autovies a canvi 
de fomentar el transport de mer
caderies ferroviari. · Aixo afecta 
a !'autopista lleidatana AP-2 que 
seguira sent gratuita i a la resta 
de vies de I'Estat a Catalunya com 
I'AP-7. 
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La nova proposta espanyola in
clou objectius més ambiciosos en 
relació amb la resiliencia econo
mica i el suport a la transició ver
da i digital. També elimina certes 
mesures impossibles d'aconseguir 
per "circumstancies objectives" 
-com per exemple !'impacte de la 
inflació- i inclou un nou capítol en 
relació amb el REPowerEU, el pla 

perque la Unió Europea redueixi 
la dependencia deis combustibles 
fossils russos. En total, l'executiu 
comunitari ha acceptat modificar 
52 fites i objectius del pla original. 

Segons destaca la Comissió, la 
nova proposta espanyola cons
titueix "una resposta adequada 
i equilibrada a la situació econo
mica i social" i "permet fer front 

a nous reptes" en el context inter
nacional. 

Per altra banda, ahir continu
aven els treballs per millorar l'as
falt a l'autovia A-2 a la zona d'AI
carras. Actualment els treballs de 
millora del ferm de I'A-2 s'estan 
executant al Segria, entre Alpicat 
i el límit d'Osca, i a la Segarra, a la 
variant de Cervera 

Una ovario en la línia d' alta 
velocitat a les Borges causa 
retards en el servei de trens 

Les Borges Blanques i la ciutat de 
Lleida. 

Finalment, Adif va resoldre la 
incidencia que afectava a les ins
taHacions ferroviaries de l'alta 
velocitat i es van poider reobri 
1 les dues vies. La previsió am la 
que treballava Rente que es pu
guessin recuperar els horaris de 
forma progressiva durant la jor
nada. Tot i aixo, durant el día es 
van seguir registrant retards que 
van afectar tots els trens de les 
línies d'alta velocitat, tant els de 
I'AVE com els Avant i també els 
de altres companyies que operen 
en aquesta metixa línia com son 
el trens Ouigo i d'lryo. 

La circulació de trens entre Ma
drid i Barcelona es va veure afe
catda ahir per una avaria que es 
va produir a l'al~ada de lesBorges 
Blanques i que va tenir la circula
ció aturada una estona i que va 
comportar retard fins a mig matí. 

La circulació en aquesta línia 
d'alta velocitat entre Barcelo
na 1 Madrid va poder recuperar 
la normalitat després de l'avaria 
que que va tenir lloc a la capital 

de la comarca de les Garrigues a 
quarts de nou del matí i que va 
afectar al normal funcionament 
del servei. 

A causa de la incidencia es va 
haver d'interrompre el pas de 
combois durant prop d'una hora. 
Va ser cap a les 09.30 quan es va 
poder restablir el servei de trens, 
tot i que fins dos quarts d'onze els 
trens van haver de circular per vi a 
única en el tram comprés entre 
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